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Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun 

 
 

ZÁPIS č. 5/2021 

z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 1. 11. 2021 

od 18.00 hodin ve velké zasedací místnosti Městského úřadu Beroun 
 

 

Přítomni:  

 

Členové komise: Mgr. Jan Piskáček, Michal Maryška, Jan Bečvář, Martin Onderka 

Omluveni: Ing. Karel Přibyl, Mgr. Martin Šašek, Václav Koudela, Ing. Viktor Burkert st., Ing. Jan 

Šimko 

 

Hosté: Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta, Ing. Simona Boldi – vedoucí OŠVA, Mgr. Květuše 

Slavíková – referentka OŠVA, Ondřej Lípa – Trenéři ve škole, Mgr. Pavel Herold – ředitel 2. ZŠ a 

MŠ Preislerova, Mgr. Michal Šesták a Mgr. Adam Holý – ZŠ Jungmannova 

 

Zapisovatelka: Michaela Beranová 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení  

2. Informace o plnění usnesení z předešlých jednání Rady a Zastupitelstva města Beroun  

3. Prezentace programu „Trenéři ve škole“ 

4. Různé  

5. Závěr  

 

                                                    Jednání 

 

K bodu 1 – Zahájení 

           

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy komise, p. Ondřeje Lípu za projekt Trenéři  

ve škole, p. ředitele Herolda a učitele TV ze základních škol v Berouně.  

 

Dále předseda konstatoval, že v čase zahájení jednání komise byli přítomni 4 členové, a tak komise 

není usnášeníschopná.  

 

Jelikož byla komise svolána za účelem prezentace projektu Trenéři ve škole, předseda předal 

slovo panu Ondřeji Lípovi, který přítomným projekt odprezentoval. 

 

 

K bodu 3 – Prezentace programu „Trenéři ve škole“ 

 

Program Trenéři ve škole je založen na propojení sportů, které v pravidelné rotaci, a to ve 

standardních hodinách tělocviku na 1. stupni základních škol, nabízejí žákům pestrou pohybovou 

činnost. 

Program netlačí děti do konkrétního sportu, ale chce, aby si později samy vybraly. Cílem projektu 

je rozpohybovat všechny žáky, nejen ty nadané. V hodinách je kladen důraz na spolupráci se školou 

a učitelem. K tomu slouží i pravidelné interní vzdělávání, které je klíčem k udržení kvality. Jedním 

ze základních principů programu je zákaz náborů. 
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Více podrobností o projektu lze dohledat na těchto webových stránkách 

https://www.treneriveskole.cz/ nebo https://youtu.be/Z89Huer5E2M. Na internetu lze najít mnoho 

článků z oblastí, kde program již funguje např. https://prahatv.eu/zpravy/praha/praha-6/12490/v-

praze-6-navstevuji-deti-ve-skolach-treneri.  

 

Projekt Trenéři ve škole se úspěšně realizuje na základních školách v Praze 6 a v Příbrami. Další 

městské části se přidaly od školního roku 2020/21 např.  Praha 13, Praha – Radotín, Praha 8. 

Základní školy se nezapojují samostatně, ale vždy po dohodě se zřizovatelem. 

 

Program je úspěšný také na Slovensku, kde se ho ujal pan Karol Kučera, bývalý elitní tenista a dnes 

zplnomocněnec vlády SR pro sport. Společně s kolegy z Univerzity Mateja Bela pomohli sestavit 

plán a školení, dnes ho ověřují ve třech regionech, aby ho mohli nasadit plošně po celé SR.  

 

Realizace projektu: 

• vyjádření zájmu a ochoty spolupracovat na projektu ze strany zřizovatele a škol, 

• oslovení místních sportovních klubů a jejich zapojení do projektu prostřednictvím trenérů, 

• schůzka s řediteli škol, konzultace RVP, ŠVP a tematických plánů, 

• uzavření smlouvy a zajištění financování (např. město a soukromí subjekt), 

• příprava harmonogramu, rozvrhů, vybavení, pomůcek, 

• seminář a zaškolení učitelů, trenérů prostřednictvím metodiků TVŠ, 

• pilotní provoz (např. 3 měsíce, jen první třídy na 2 ZŠ), ověření fungování, zapojení 

jednotlivých sportů, ověření kvality trenérů, 

• ostrý provoz - 4 ZŠ v Berouně - 1. a 2. třídy, 1×týdně celý školní rok, 

• evaluace, další semináře 

 

Po dokončení prezentace proběhla diskuze všech přítomných. 

 

Úkoly z jednání: 

• oslovení sportovních klubů a trenérů, 

• prověření možnosti zajištění financování projektu. 

 

Všichni přítomní se shodli na tom, že projekt by byl přínosem nejen pro základní školy, ale i 

sportovní kluby ve městě Beroun. 

 

 

Předseda se se všemi rozloučil v 19.00 hod. 

 

 

Zapsala: Michaela Beranová 

 

Předseda komise: Mgr. Jan Piskáček 
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